
Naaldwijk, 10 september 2019

Betreft: actief betrekken Jongerenraad Westland

Geachte leden van de raad,

Jongerenraad
Westland

X

Sinds 6 november 2018 kent de Gemeente Westland een Jongerenraad. 21 jongerenraadsleden heb
ben zich het afgelopen seizoen hard ingezet om deze beginnende organisatie op te zetten. Dat ging 
niet altijd van een leien dakje. Daarom zien wij het als winst dat wij vorig seizoen al één, relatief klein 
adviesstuk hebben weten te schrijven.

Daarvoor hebben wij wel eerst veel hordes moeten nemen. Dit begon met het opzetten van een sys
teem om tot adviezen te komen. Afgelopen seizoen is gebleken dat het systeem, zoals ingevoerd in 

januari, niet efficiënt werkte. Sinds juli werken we daarom met een ander systeem: geen specifieke 
onderwerpencommissies, maar één vaste adviescommissie. Dit heeft natuurlijk veel vertraging opge

leverd. Daarnaast is er lang uitgezocht hoe een advies van onze kant de raad en het college moest 

bereiken. Helaas werkt dit nog niet optimaal, aangezien ons enige adviesstuk nog in een behande- 
lingsproces met de wethouder zit.

Ondanks deze moeilijkheden uit het eerste seizoen, zijn alle leden enthousiast voor het ko
mende seizoen. Met evenementen zoals het NIX18-debat op 19 september a.s. en verschillende aan
komende debattrainingen. Daarnaast zal natuurlijk ook dit seizoen de nadruk liggen op het 
produceren van adviesstukken die betrekking hebben op jongerenkwesties.

De jongerenraad is in het leven geroepen door de gemeenteraad van Westland om onder andere de 
jongeren binnen de gemeente een stem te geven. Eén van de middelen die we daarvoor hebben, is 
dus het schrijven van adviesstukken. Wij vragen u via deze brief om een middel hieraan toe te 
voegen. Het is voor ons namelijk duidelijk geworden dat adviezen relatief veel tijd innemen voordat 
er resultaat behaald kan worden.

Afgelopen seizoen is een andere vorm van inspraak ons beter bevallen: het vooraf betrekken 
van (een deel van) de Jongerenraad in de totstandkoming van bepaalde zaken die het college voorbe
reidt, zoals beleidsstukken en conferenties. Deze vorm biedt de mogelijkheid om vooraf al inspraak te 
geven en zo jongerenkwesties op de kaart te zetten, in plaats van achteraf een advies erover te 
geven. Deze vorm is in onze ogen sneller en dus efficiënter.

Als voorbeeld van deze vorm zouden wij graag de totstandkoming van de Cultuurkoers 2030 
willen noemen, waarbij wij op voorhand geraadpleegd werden in diverse gesprekken. In deze koers is 
daardoor extra nadruk komen te liggen op de rol van scholen en het onderwijs in cultuurvorming. 
Een ander voorbeeld zijn de voorbereidingen op de conferentie 'Een tegen Eenzaamheid Westland' 
op 17 oktober a.s. waarbij we eenzaamheid onder jongeren op de kaart hebben kunnen brengen.

Wij zien ons daarom voortaan graag in visies, beleidsstukken en conferenties met een jongerendimen-sie 
zoals deze betrokken worden. Concreet zouden wij in de visies en beleidsstukken een jongerenpa-ragraaf 
willen zien op basis van de gevoerde gesprekken met en input van de Jongerenraad. Daarnaast zien wij 
ook graag een jongerenparagraaf in de grote beleidsstukken als de voorjaarsnota.



Om van deze wensen werkelijkheid te maken, hebben wij deze in een motie beschreven. 
Daar-mee garanderen we de inspraak van de jongeren in deze zaken. Bij dezen spreken wij de wens 
uit om met elke fractie te bekijken of deze motie haalbaar is om uit te voeren. Binnenkort zullen wij 
daarom contact zoeken met de verschillende fracties.

Hopende u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd,

Met vriendelijke groet,

“ ' ' stland,

Kevin KlinkspoorKevin Klinkspoor

Voorzitter Jongerenraad Westland

Bram Geurds

Vicevoorzitter Jongerenraad Westland


